
Intervju z udeležencem krosa
Prejšnji mesec je bil v Zajčji do-

bravi občinski kros. Tudi učenci naše
šole so se ga udeležili, med njimi uče-
nec 4. a razreda Aleš Novak. Sklenili
sva, da bova izvedli z njim kratek in-
tervju.

Kolikokral si se že udeležil krosa?
Na krosu sem bil že sedemkrat.
Si letos osvojil kakšno medaljo?
Letos sem dobil bronasto.
Ali je res, da imaš doma že pravo

zbirko medalj s krosov?
Da, res je. Imam jih že sedem: pet

zlatih in po eno srebrno in bronasto.
Kako da je zdaj samo bropasta?
Nekoliko je bil kriv razmočen

teren, precej časa pa sem izgubil, ko

mc je pred ciljem porinil nek sotek-
movalec, da sem padel.

Kaj počneš, da tako dobro tečeš?
Nič posebnega, mnogo se gibljem

in tekam s sošolci in prijatelji.
Ali kaj razmišljaš, da bi treniral

tek?
Z očetom sva se že pogovorila, da

se bom vpisal v kak klub.
Lepa hvala za odgovore. Želiva ti,

da bi se še naprej dobro držal in pri-
našal sebi in šoli medalje, na takete
sjio vsi ponosni.

ŠPELA ČRNE
in NATAŠA CERAR,

novinarski krožek
nižje stopnje OŠ
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